
Finansudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 16. juli 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 324
I besvarelse af 31. marts 2020 af ERU alm. del – spørgsmål 131, folketingsåret 2019-20, 
har den daværende erhvervsminister oplyst, at det af staten ejede Finansiel Stabilitet AS 
har indgået samarbejdsaftale med Kammeradvokaten, og at salærafregningerne derfor 
er fortrolige. Vil finansministeren oplyse, om der fortsat gælder dette princip mellem et 
privat advokatkontor og statens selskab, og i givet fald oplyse årsagerne hertil, og om 
ministeren finder sådanne vilkår rimelige, henset til at der er tale om en omsætning med 
et selskab ejet 100 pct. af staten? Vil ministeren endelig oplyse, om samme vilkår ville 
være gældende, hvis den pågældende omsætning var med staten og ikke skete via 
statens 100 pct. ejede selskab?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben Bang Henrik-
sen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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